
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2019-03-05 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Alexander Nordh,  
Daniel Amneklev, Christina Engman, Jessica Höglund samt Kjell Widell 

 
- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- Sju av åtta ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Gunnar Sem var Inbjuden och informerade om solpaneler. Information om dessa kommer 
på årsmötet. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2018-12-04 gicks igenom.  

- Aktivitetslistan samt beslutsärenden redovisas nedan.  

 

Ekonomirapport 19-03-05 

Likvida medel 522 000 
Sparmedel 302 000 
Fodringar delägare 0 
Skulder 130 000 preliminärt 
Hypotekslån 85 000 
 
Kommande möten:  
23/4 kl. 18:30, samling på parkeringen (arbetsuppgifter städdagen den 28/4) 
7/5 kl. 18:30, Styrelsemöte RAS (hos Jessica 2B) 
14/5 kl. 19:00 Årsmöte RAS (Råssla skolan) 
 

Aktivitet/beslutsärende	 Ansvarig	 Tidsplan	
 
Vad	som	kastas	i	containern	på	städdagen.	Samtliga	hushåll	informeras	 	 På	städdagen	

   
Förslag	på	att	köpa	in	en	släpkärra	till	området	 Daniel	 Årsmötet	
	   
Slang	samt	ventiler	vid	ingående	vatten	är	en	riskfaktor.		 Alexander	 Årsmötet	
Det	kan	få	stora	konsekvenser	om	slangen	skjuter.		 	  
Kostnadsförslag	framtaget.	Beslut	på	årsmötet	 	  
   
Nya	lock	för	att	byta	ut	de	trasiga	i	krypgrunden	 Alexander	 Löpande	
	   
Införskaffning	bättre	"vägbulor"	för	att	komma	åt	problemet	 Alexander	 Löpande	
med	hastigheten	i	området	 	  
   
Beställ	container	till	städdagen	 Kjell	 Inför	städdagen	
	   
Information	om	solpaneler		 Ingemar	 Årsmötet	

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


